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Protokoll nr 204 fört vid sammanträde med styrelsen för Strandhaga Koloniförening 
2024-03-03 i klubbstugan. 
 
Närvarande: Maria Fermvik, Ulf Petersson, Inga-Lill Nilsberth, Claes Svensson, Anders Collbo, 
Annica Ljungdahl och Kenneth Lundqvist. 
Frånvarande: ---- 
 
§ 1.   Sammanträdet öppnades. 
          Maria Fermvik hälsade alla välkomna. 
 
§ 2.   Dagordningen. 
          Utsänd dagordning godkändes. 
 
§ 3.   Föregående protokoll. 
          Protokoll 203 godkändes. 
 
§ 4.   Grindarna. 
          Ulf Petersson presenterade en offert för ett nytt låssystem på den motordrivna grinden   
          som tillgodose blåljuspersonalens möjligheter att öppna grinden. Kostnaderna för 
          åtgärderna är 26 000:-.  
          Styrelsen kommer att presentera 2 st förslag till stämman för de motordrivna grindarna 
          enl. tidigare styrelsemötesprotokoll. 
           
§ 5.   Tvättstugan. 
          Servicetekniker har gått igenom den gamla torktumlaren som har bristfälliga funktioner 
          och bedömde att reparationskostnaderna inte är skäliga. 
          Beslutades att ny torktumlare skall installeras till en kostnad av 15 000:-. 
          Beslutades att montera kodlåset på dörren efter stämman och innan påskhelgen. 
 
§ 6.   Områdesbelysningen. 
          Kenneth Lundqvist har varit i kontakt med Halmstad kommun och Hem betr. 9 st 
          belysningsstolpar som kommer att kopplas bort våren 2025.  
          Belysningsstolparna sköts och drivs enl. avtal mellan Halmstad kommun och 
          Strandhaga koloniförening. 
          Halmstad kommun har sagt upp avtalet med Strandhaga koloniförening. 
          Kontakt har också tagits med en elentreprenör som kommer att lämna en 
          offert på kostnaderna för att åtgärda belysningen. 
 
§ 7.   Inför stämman. 

a. Inkomna motioner 
Inkomna motioner till stämman gicks igenom. Antalet motioner är 4 st. 
Motionerna inklusive styrelsens förslag till motionerna kommer att distribueras  
senast 1 vecka innan stämman. 
 
 



                     2(2) 
 

b.  Årsredovisningen. 
Årsredovisningen för 2023 gicks igenom och undertecknades. 

                      
§ 8.    Ekonomi. 
           Maria Fermvik och Ulf Petersson redovisade föreningen nuvarande ekonomi  
           och inga avvikelser noterades. 
 
§ 9.    Nya medlemmar. 
           Inga nya medlemmar. 
 
§ 10.  Inkomna skrivelser. 
           Inga skrivelser har inkommit. 
 
§ 11.  Övriga frågor. 
           Inga övriga frågor. 
 
§ 12.  Nästa möte. 
           Nästa styrelsemöte kommer att hållas direkt efter stämman. 
 
§ 13.  Avslutning. 
           Maria Fermvik tackade och avslutade mötet. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
Kenneth Lundqvist 
Sekr. 
 
 
Justeras 
 
 
 
Maria Fermvik 
Ordf. 
             
 
           
         
           


